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Tweet van de week

Van beschermd natuurreservaat het
Zwanenwater een militair oefenterrein
maken? Een slecht idee!

Bij de zoektocht naar nieuwe oefenlocaties
heeft Defensie haar oog laten vallen op het
Zwanenwater, een kwetsbaar en beschermd
natuurreservaat dat door de provincie in
2017 officieel tot stiltegebied is uitgeroepen.
SP-fractievoorzitter Remine Alberts heeft
hierover schriftelijke vragen gesteld aan het
College.

De SP wil onder andere weten of
Gedeputeerde Staten van tevoren op de
hoogte is gebracht van het plaatsen van het
Zwanenwater op de lijst van zoeklocaties,
hoe er wordt omgegaan met de
burgerparticipatie en natuurlijk het
belangrijkste: of GS het met ons eens is dat
dit een heilloos idee is en zo ja, wat GS kan
doen om deze ontwikkeling tegen te gaan.

Voor Natuurmonumenten, de eigenaar van
het Zwanenwater, is het ondenkbaar dat juist
dit beschermde natuurgebied wordt gezien
als mogelijk oefenterrein. Ook heeft de
gemeenteraad van Schagen zich in een
motie unaniem tegen de plannen
uitgesproken.

SP stelt vragen over
afnemende populatie blauwe
kiekendief

De SP wil weten of het door de
landbouwmethodes komt dat de
populatie van de blauwe kiekendief zo
sterk terugloopt. Dit stelt zij in vragen
aan het provinciebestuur.
Fractievoorzitter Remine Alberts: “De
berichtgeving over deze beschermde
vogel mag niet genegeerd worden.
Verantwoordelijk gedeputeerde
Kocken moet laten zien dat zij het ook
zorgelijk vindt. De SP wil dan ook
weten welke maatregelen zij in petto
heeft.”
Onlangs verscheen in Trouw het
bericht dat de blauwe kiekendief het
niet langer redt in Nederland. Er
worden exemplaren van deze
beschermde soort dood gevonden die
sterk verzwakt zijn. Dat betekent dat
er voor deze roofvogel geen
prooidieren meer zijn. Het is dan ook
de vraag waardoor deze prooidieren
er niet meer zijn en of er een relatie is
met de manier waarop landbouw
gedreven wordt. Alberts: “De
zogeheten
gewasbeschermingsmiddelendie
daarin worden toegepast kunnen
ervoor zorgen dat de aantallen
prooidieren als konijnen en muizen
sterk teruggelopen zijn.”
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Moet natuurijsbaan wijken voor tennis- en padelbanen?

De natuurijsbaan aan het Kerkepad in Wormer dreigt te moeten wijken voor een groot
tennis- en padelcomplex. Het ijsbaanterrein ligt dicht bij Natura 2000-gebied Wormer-
en Jisperveld. Het is van groot belang voor weidevogels en heeft de status van
Bijzonder Provinciaal Landschap (BPL) en Stiltegebied. Bezorgde bewoners zijn een
petitie gestart tegen de plannen en ook Stichting Behoud Waterland en
Natuurmonumenten hebben hun zorgen geuit.

De gemeente Wormerland wil de vervanging van de huidige sporthal bekostigen door
de bestaande tennisclubs naar het ijsbaanterrein te verhuizen en op de vrijgekomen
grond woningen te bouwen. De provincie heeft onder voorwaarden een ontheffing
verleend voor deze ontwikkeling in het BPL. Volgens de bezorgde bewoners is dat op
basis van onvolledige en onjuiste informatie gedaan en is er niet gekeken naar
alternatieven.

De SP-fractie van de provincie Noord-Holland heeft over deze kwestie vragen gesteld
aan het college en is ter plaatse een kijkje gaan nemen. De SP deelt de zorgen van
de omwonenden over de mogelijke overlast door de aanleg van een openlucht
padelbaan voor zowel aangrenzende woningen als het nabijgelegen Natura 2000-
gebied. Het ijsbaanterrein heeft een hoge natuurwaarde en wordt bovendien
multifunctioneel gebruikt, wat perfect aansluit op de nieuwe inzichten over het invullen
van landelijk gebied.

Standpunt SP: stop de
afbraak en investeer in
goed en betaalbaar
openbaar vervoer

De afgelopen jaren is het OV-
netwerk steeds verder
uitgekleed: buslijnen naar
kleinere plaatsen zijn
vervangen door bel- en
buurtbussen of zijn helemaal
verdwenen. Scholieren uit
dorpen zijn het volgende
slachtoffer van deze
afbraakpolitiek: bijna alle
scholierenlijnen worden in juli
geschrapt. De SP vindt dat
de hele provincie goed
bereikbaar moet zijn. Dat is
het beste te bereiken met een
provinciaal OV-bedrijf, wat
beter is voor zowel de
reiziger als de positie van de
buschauffeurs.

In de "Visie Publieke
Mobiliteit" legt het huidige
college van GS de nadruk op
hubs of OV-knooppunten,
deelmobiliteit en
buurtbussen. Mooie termen
voor een ordinaire
verschraling van het
vervoersaanbod. Er wordt
gefocust op de hoofdlijnen
terwijl een steeds groter deel
van de provincie slechter
bereikbaar wordt. Met als
gevolg dat er steeds minder
van het OV gebruik wordt
gemaakt, want als het begin-
/eindstuk van de reis
moeizaam is of ontbreekt,
kiezen de meeste mensen
ervoor om de hele reis maar
met de auto af te leggen,
waardoor het reizigersaanbod
op de drukkere lijnen ook
weer omlaag gaat. Zo help je
het hele OV om zeep. Wie
geen auto heeft, heeft
helemaal het nakijken.

Red de camping!

De camping verdwijnt. Parken worden opgekocht door roofinvesteerders die er luxe
vakantieparken van maken. Vaste recreanten met een chalet of stacaravan moeten
wijken en raken hun geïnvesteerde geld kwijt. Natuur en landschap zijn de dupe van
steeds luxere parken.

Al jarenlang strijden recreanten en de SP voor de bescherming van vaste
campinggasten en de omgeving. Lokaal zorgde dat voor enkele successen. Maar
vanuit de landelijke politiek bleef het nog erg stil.

Voer met ons de druk op de minister en de Tweede Kamer op. Kom in actie!

Wij nodigen minister Keijzer en Tweede Kamerleden uit op de opgekochte
familiecamping Vogelenzang die wordt omgebouwd tot ‘Residentie Bloemendaal’. De
traditionele familiecamping verdwijnt en vlak naast Natura2000 gebied komen
honderden vakantiebungalows. Samen met recreanten uit het hele land laten we zien
dat het hoog tijd is dat Kabinet en Tweede Kamer moeten ingrijpen.

Meld je aan op meedoen.sp.nl/camping

30 augustus,
Henk Lensenlaan 2a, Vogelenzang
17.00 uur workshop
19.00 uur actie



Klimaatontkenning: Het Gevecht Tegen Grote Bedrijven en
Misleiding

In een tijd waarin we steeds meer weten over de wereld om ons heen, is het vreemd dat
er nog steeds mensen zijn die niet in klimaatverandering geloven. Wie zijn deze
klimaatontkenners, en waarom houden ze vast aan hun overtuigingen, ondanks dat het
bewijs duidelijk is?

Klimaatontkenners zijn niet allemaal hetzelfde. Sommigen twijfelen over hoe erg het
probleem is, terwijl anderen denken dat klimaatverandering een verzinsel is. Politiek
speelt een grote rol. Sommige politieke partijen en bedrijven willen niet dat we minder
olie en gas gebruiken omdat ze daar veel geld mee verdienen. Deze bedrijven hebben
jarenlang twijfel gezaaid over de wetenschap achter klimaatverandering om hun winsten
te beschermen. Dit is vergelijkbaar met hoe de tabaksindustrie ooit beweerde dat roken
niet schadelijk was, terwijl ze wisten dat het dat wel was.

Onze hersenen spelen ook een grote rol in het ontkennen van klimaatverandering.
Mensen houden niet van tegenstrijdige informatie. Als iemand al gelooft dat
klimaatverandering niet echt is, dan zoeken ze informatie die dat ondersteunt en
negeren ze bewijs dat het tegendeel bewijst. Bovendien is klimaatverandering een
moeilijk en eng onderwerp. Het is veel makkelijker om te geloven dat er niets aan de
hand is.

Ook hebben de media veel invloed op wat mensen geloven. Sommige
nieuwsorganisaties geven evenveel aandacht aan beide kanten van het debat, ook al
zijn de meeste wetenschappers het erover eens dat klimaatverandering echt is en
veroorzaakt wordt door de mens. Dit zorgt ervoor dat het lijkt alsof er veel discussie is,
terwijl dat eigenlijk niet zo is.

Klimaatontkenning heeft grote gevolgen. Beleidsmakers die niet in klimaatverandering
geloven, vertragen of blokkeren maatregelen die nodig zijn om onze planeet te
beschermen. Dit heeft directe en verwoestende gevolgen voor gemeenschappen over
de hele wereld, vooral voor de armste en meest kwetsbare mensen. Zo wordt verwacht
dat over minder dan 50 jaar een derde van de wereldbevolking in gebieden leeft die net
zo warm zullen worden als de heetste delen van de Sahara. En waar moeten alle
klimaatvluchtelingen dan heen? Bovendien belemmert het de voortgang in
technologische en duurzame innovaties die nodig zijn om een gezondere toekomst te
realiseren.

Als SP zetten we ons in voor een eerlijk en duurzaam klimaatbeleid. Wij vinden dat grote
vervuilers, zoals olie- en gasbedrijven, de kosten moeten dragen van de overgang naar
schone energie. Deze bedrijven maken enorme winsten terwijl ze bijdragen aan het
probleem en proberen twijfel te zaaien over de noodzaak van klimaatmaatregelen. Wij
willen dat deze bedrijven hun verantwoordelijkheid nemen en betalen voor de schade
die ze aanrichten.

Om klimaatontkenning te bestrijden, moeten we duidelijk en eerlijk communiceren.
Wetenschappers en politici moeten complexe informatie begrijpelijk maken voor
iedereen. Verhalen van mensen die direct door klimaatverandering worden getroffen
kunnen helpen om het probleem tastbaar te maken. Daarnaast moeten we blijven
investeren in schone energie en technologieën die zowel het milieu als de economie ten
goede komen. De SP gelooft dat de macht van grote bedrijven beperkt moet worden en
dat er strengere regels moeten komen om klimaatontkenning en de verspreiding van
onjuiste informatie tegen te gaan.

Klimaatontkenning is een hardnekkig probleem, maar we kunnen het overwinnen door
samen te werken en te blijven vechten voor een duurzame toekomst. Als SP geloven we
dat we eerlijk en rechtvaardig moeten omgaan met klimaatverandering en dat iedereen
de kans moet krijgen om bij te dragen aan een schonere en betere wereld. Door grote
vervuilers verantwoordelijk te houden en te investeren in groene initiatieven, kunnen we
een verschil maken en onze planeet beschermen voor toekomstige generaties.

-Maarten Dijksen

SP agendeert overlast
door ICL Fertilizers:
provincie gaat actie
ondernemen

Gedeputeerde Jeroen
Olthof zegde in antwoord op
vragen van de SP toe dat
de provincie gaat
meewerken aan het meten
van de uitstoot. Ook zal er
scherp worden gekeken
naar de aanvraag van een
nieuwe milieuvergunning.
Hij sluit zich aan bij een
mede door de SP
ingediende motie van de
gemeenteraad van
Amsterdam om de
luchtkwaliteit in deze regio
te onderzoeken.

Het bewonersinitiatief Adem
Vrij aan het IJ zet zich in
voor een schone en
gezonde leefomgeving in
Amsterdam-Noord en heeft
een brief aan de provincie
geschreven waarin op actie
wordt aangedrongen. De SP
steunt dit initiatief en heeft
naar aanleiding van deze
brief de kwestie in de
Statencommissie ter sprake
gebracht.

Kunstmestbedrijf ICL
Fertilizers in Amsterdam-
Noord ligt vrij dicht bij
woonwijken, zoals Tuindorp
Oostzaan en de NDSM-
buurt, wat leidt tot veel
stankoverlast. Het bedrijf
zou eigenlijk in 2026
verhuizen, maar de directie
heeft om financiële redenen
besloten toch te blijven tot
2040.

Hoewel omwonenden al
lange tijd stankoverlast
ervaren, is het aantal
klachten in de afgelopen
jaren flink gestegen en
zeggen de bewoners dat de
overlast in de laatste drie
jaar ook erger is geworden.
Daarnaast zijn er zorgen
over de risico's voor de
gezondheid: op
kankeratlas.nl kleurt de
regio donkerrood als het om
longkanker gaat, zelfs meer
dan in IJmond.


